
Zápis z jednání 
(Výbor územního plánu a strategie rozvoje) 

konaného dne 1. 11. 2021 od 17:00 do 19:05 

Místo konání: 

budova úřadu MČ 

 

Přítomni: p. Barcal, p. Vokurka, p. Preclík, p. Pešík 

Tajemník výboru: pí. Benešová 

 

1. Přívod elektřiny a změna ÚP pro pozemek p.č. 1023, ul. Na Cihelně, Praha -Velká 

Chuchle 

Výbor se seznámil s žádostí a proběhla diskuze. Pozemek obsahuje prvky ÚSES, především 

nadregionální biokoridor N3/5. Závěrem se jednomyslně shodl na tom, že se změnou 

územního plánu na PZO nesouhlasí z důvodu zachování Krajinného rázu a funkčnosti prvků 

ÚSES. Taktéž nesouhlasí se zavedením přípojky elektřiny, jelikož bez změny ÚP nemá 

význam. 

Usnesení: 

VÚP doporučuje ZMČ vyslovit nesouhlas se změnou územního plánu na PZO vzhledem k 

zachování krajinného rázu a funkčnosti prvků ÚSES, dále také nesouhlas s přípojkou elektřiny 

z důvodu bezvýznamnosti při neschválení změny územního plánu. 

 

2. Studie Nám. Omladiny 

Proběhla diskuze, kde byli členové s touto studií seznámeni. Mezi členy nevznikl jednotný 

postoj k této věci. P. Vokurka nesouhlasí s tím, aby v tomto místě byl dotčený stávající 

prostor zeleně. P. Preclík uvádí, že zde chybí K+R (parkování pro rodiče s dětmi) pro školu a 

přiklání se s variantou více parkovacích stání. Výbor požaduje, aby byla studie dopracována, 

ideálně v konceptu s celou ulicí Starochuchelskou.  

 

3. Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy 

Členové se seznámili s aktualizací č.5 územního rozvoje. Nesouhlasí s nákladní odbočkou 

vlaku v Malé Chuchli. Záporná stanoviska včetně zdůvodnění byla již několikrát zaslána, trvá 

tedy z předchozích let. MČ požaduje v článku 6.3 koridory a plochy pro žel. Dopravu 

vymezené v ZÚK, d) 6.3.6.5. Koridor vysokorychlostní tratě pro Západní vstup RS, odstavec 

Podmínky pro následné rozhodování o změnách v území doplnit bod c) vyloučení 

významného negativního vlivu na území Malé Chuchle 

Usnesení: 

VÚP doporučuje ZMČ vyslovit nesouhlas s vybudováním Nákladní odbočky vlaků z 

Tachlovického tunelu v Malé Chuchli 

 

4. OnPlan - pokračování - výzva zastupitelům 

P. Barcal představil svoji představu o vytvoření skupiny 7-10 lidí napříč zastupitelstvem, kteří 

by doladili materiál, který by se následně představil veřejnosti. Během 14ti dní by mohla být 

svolána schůzka spolu s Onplan, kde by byl prezentován návrh. Byla by zajištěna proaktivní 

činnost zastupitelů a bylo by tak jasné, že o tento dokument/podklad stojí. Zbytek členů 

požaduje, aby byl dokument zveřejněn na webových stránkách, část čistopisů k dispozici 

veřejnosti i na úřadě, aby se veřejnost mohla do připomínkování dokumentu zapojit. Členové 

taktéž navrhují seznámit s dokumentem IPR z důvodu předání informací o směřování MČ a 



případné součinnosti v souladu s celoměstskou koncepcí. Zároveň by tím vznikla jistá záštita 

projektu PRCH od MHMP. 

Závěrem se členové shodují na tom, že za vytvořením tohoto dokumentu stálo hodně práce i 

peněz a bylo by škoda, aby se s dokumentem dále nepracovalo. 

Usnesení: 

VÚP doporučuje ZMČ pokračovat v tvorbě Plánu rozvoje Chuchle 

 

5. Informace o Metropolitním plánu - aktuální stav 

Výbor byl seznámen s projednáváním Metropolitního plánu a doporučuje účast zástupců MČ 

na připravovaném semináři 7.12. 2021 a následně aktivní účast v rámci projednávání a 

zapracovávání připomínek v procesu pořizování. 

 

 

Zapsala: 

Benešová – tajemník výboru 


